
 

 

 

 

 

 

 

Verslag vergadering ouderraad 14 december 2023 

In de derde vergadering van de ouderraad kwamen veel onderwerpen voorbij. In dit verslag staan we kort stil 

bij de belangrijkste thema’s. 

Om te beginnen werd er stilgestaan bij de thema-avond van 13 maart 2024 die de ouderraad verzorgt. De 

voorbereiding loopt en na de krokusvakantie worden ouders/verzorgers uitgenodigd. 

De vestigingsdirecteur meldt dat er vandaag aan alle ouders/verzorgers een bericht is gestuurd over hoe de 

school omgaat met de regels met betrekking tot de smartphone. Na de kerstvakantie gaat het nieuwe beleid 

in en de school wil ouders en leerlingen nog even de tijd geven zich daarop voor te bereiden. De leerlingen 

zijn natuurlijk ook geïnformeerd; dat is via Teams gebeurd.  

Een afvaardiging van de ouderraad heeft onlangs een constructief overleg gehad met leden van de 

leerlingeraad en de personeelsraad van Durendael. De bedoeling is dat dit één of twee keer per jaar 

plaatsvindt. Dit keer was het beleid met betrekking tot de smartphone een belangrijk onderwerp. De raden 

spraken met elkaar ook over het onderwerp lesuitval en over de rechten en plichten van de raden.  

We stonden verder stil bij de manier waarop de school omging met het veiligheidsincident in Oisterwijk in 

november dat in eerste instantie ontstond in en rondom basisschool De Coppele. De ouderraad heeft 

waardering uitgesproken over de zorgvuldige manier waarop de school heeft gehandeld in deze ongewone, 

onverwachte situatie.  

De directeur informeerde de ouderraad over het proces rondom de plaatsing van de nieuwe noodlokalen. 

Voor de omgevingsvergunningprocedure heeft hij prettige gesprekken gehad met de buurtbewoners van de 

school en andere belanghebbenden. Hij hoopt dat dit leidt tot een soepele afwikkeling van de 

vergunningsprocedure. 

In de vergadering stonden we ook stil bij de uitvoerige uitleg van de tto-bijdrage die aan de 

ouders/verzorgers van de tto-leerlingen was gestuurd. De ouderraad waardeert de goede bedoelingen, maar 

vraagt zich af of deze uitleg niet meer vragen opriep dan beantwoordde. De vestigingsdirecteur meldde dat 

hij voor wat betreft de communicatie over de algemene vrijwillige ouderbijdrage afspraken heeft gemaakt 

met de Stichting Leergeld. Ze hebben afgesproken volgend schooljaar samen de ouders/verzorgers te 

benaderen die bij de stichting bekend zijn en die vaak behoefte hebben aan een nadere uitleg/communicatie 

op maat. 

 

 


